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”Vi delar livet mellan 
smörgåsarna. Du känner att  
du är som en tråd i en stor väv”

”Jag är så väldigt tacksam för 
att ha tagit mig ur mitt eget 
missbruk. Man blir lite ödmjuk”

Följ med på soppmässa en tisdagskväll i Majornakyrkan. 

 
  SID 10

Läs artikeln om vår medarbetare Ari och hur han 
använder sina erfarenheter för att hjälpa andra.
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Julhandla i vår gåvoshop! 
Sitter du och grubblar på vad du ska köpa i julklapp till alla som har 
precis allt? I Räddningsmissionens gåvoshop hittar du julklappar som gör 
skillnad på riktigt. Här finns frukostar till den hungrige, tak över huvudet 
till den bostadslöse och en hjälpande hand till den som står ensam. 
Gör skillnad i jul och handla klappar som gör gott för någon annan. 
 
Läs mer och handla dina julklappar på raddningsmissionen.se/shop
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Vår vision utgår från tanken om att varje människa är unik och oändligt 

värdefull. Därför försöker vi, var vi än finns, att skapa goda gemenskaper 

där varje människa kan känna sig älskad och uppskattad.

Ett värdigt 
liv för alla! Det har blivit som en liturgi den här hösten. Nästan 

vartenda samtal har börjat med att man uttrycker 
en sorg över den tid vi lever i. Världens problem som 
nu tycks ha dimensioner vi inte tidigare upplevt, 
åtminstone inte på länge.

I kyrkan jag går till läste vi häromveckan ett stycke 
ur Gamla testamentet. Redan då, för uppemot 
3000 år sedan, beskrevs blodiga och oförsonliga 
strider mellan folkslag i det lilla landområde som 
idag kallas Israel och Palestina. Ända sedan dess har 
området återkommande varit drabbat av krig och 
konflikter. Senast nu i höst med Hamas bestialiska 
terrorattentat och Israels bombningar i Gaza. 
Konflikten tycks helt omöjlig att lösa, precis som så 
många andra kriser i världen just nu. Klimatkrisen, 
skjutningar och sprängningar i Sverige, den psykiska 
ohälsan, för att nämna några.

Finns det då inte någon lösning för att komma till 
rätta med världen?

Ibland kanske man måste landa att vissa saker 
är omöjliga. Att alla nödutgångar tycks vara 
tillbommade. Detta gör ont att skriva. Människan har 
ju under hela sin historia haft en sällsam förmåga 
att ständigt ta sig över de hinder som dykt upp. 
Men kanske finns det nu problem som inte ens 
mänskligheten med all sin intelligens, sin teknik och 
sina resurser har potential att fixa?

En av Räddningsmissionens bärande sentenser 
lyder ”Det finns inga hopplösa fall”. Jag älskar den 
hållningen. Att vi aldrig ger upp om någon enda 
människa. Samtidigt är det lätt att tvivla. Ibland 
verkar omständigheterna vara alltför destruktiva, 
mörkret alltför kompakt.

Kulturantroplogen Mikael Kurkiala berättade i ett 
sammanhang att han ofta får frågan: ”Vad tror du, 
finns det hopp för världen?” Och han svarade att  
han tycker att frågan är fel ställd. Det är som att 
säga: ”Finns det kärlek i världen?”. Det är klart att det 
finns kärlek, men bara så länge människor väljer att 
älska. På samma sätt med hopp, det är klart att det 
finns hopp i världen, men bara så länge människor 
vågar hoppas.

Detta vill göra på Räddningsmissionen. Fortsätta 
hoppas för enskilda människor, för Göteborg och 
för vår värld. Kampen för människan, för rättvisa, 
värdighet och solidaritet, är en god kamp i sig, 
inte för de eventuella resultat som det leder till. 
Räddningsmissionens hopp är också rotat i en 
förväntan om en uppståndelsens morgon då 
alla tårar en gång ska torkas. Kraften från den 
visionen får vi bära med oss varje dag, även när 
omständigheterna ser helt omöjliga ut. Så tack för 
att ni står med oss. Tack för att ni hjälper oss att vara 
någons ljus i mörkret. Det är en svår tid, men så länge 
vi har varandra finns det hopp. Tillsammans i mörker.

Tillsammans i mörker

Emil Mattsson 

Direktor Räddningsmissionen

L E D A R E
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AKTUELLT

Bli familjehem  
eller jourhem!

Räddningsmissionen vill skapa 
goda förutsättningar för barn 
och ungdomar som är i behov 
av en trygg uppväxtmiljö.  
Vi rekryterar, utreder, utbildar 
och handleder familjehem 
som tar emot ett barn i sitt 
hem. Just nu är behovet av 
fler familjehem stort. Är du 
intresserad och vill veta mer? 

Läs mer på raddningsmissionen.se 
/familjehem

Räddningsmissionens 
barntrygghetspolicy

Räddningsmissionen är en 
barnrättsorganisation och 
det är vi stolta över. För 
oss innebär det att barns 
rättigheter ska genomsyra allt 
vi gör. Därför har vi tagit fram 
en barntrygghetspolicy som 
beskriver hur vi ska se till att 
barn är trygga och säkra i våra 
verksamheter. Du hittar den 
bland policies på vår hemsida.

Engagera dig som 
volontär hos oss!

När du engagerar dig ideellt 
bidrar du med värdefull 
kunskap, erfarenhet och tid 
för människor i utsatthet i 
Göteborg. Som volontär får du 
möjlighet att jobba med något 
meningsfullt och utvecklande, 
samtidigt som du gör skillnad 
för barn, vuxna och äldre i 
utsatthet.

Läs mer på raddningsmissionen.se 
/volontar

Han hade somnat i min famn, en pojke på knappt två år. 
I sömnen tryckte han handen pulserande mot mitt bröst, 
såsom spädbarn gör när de ammar.

Det snöade ute. Klockan var tre på natten. TV:n stod på 
med svag volym. Jag förstod inte språket men den spred 
ett lugn. Några svenska kanaler hade de inte.

Jag var hemma hos en familj som jag hade känt i två 
veckor. Pappan hade sökt upp mig och sagt att de inte 
hade pengar till mat. Nästa gång han kom berättade han 
även om hustruns graviditet. Att hon snart skulle föda och 
att de inte visste hur de skulle ta sig till sjukhuset. Jag 
bestämde mig för att hälsa på dem.

De bodde i en del av Göteborg där jag sällan varit. På 
dörren stod ett namn som inte var deras.

De bjöd på te och kakor. Kvinnan var verkligen hög-gravid. 
Barnen var uppspelta av att ha en gäst. Få möbler. I 
vardagsrummet en hörnsoffa, soffbord och TV. Inget mer. I 
sovrummet en dubbelsäng och en madrass på golvet. Ett 
kök med bord och tre stolar. Några leksaker och lite kläder. 
Och så hade frågan kommit:

”När vi åker till sjukhuset, vi vet inte hur vi ska göra. Vi 
känner inte grannarna, vi har ju inget riktigt kontrakt. Skulle 
du kunna ta hand om de andra barnen då?”

Det är klart att jag sa ja. Lovade att ha jobbmobilen på 
dygnet runt. De hade ringt strax före midnatt. Jag hade 
kört genom ett Göteborg fullt av adventsstjärnor och 
julpynt. Mannen mötte mig på parkeringen. Myntautomat!

”Strunta i den. Ingen kollar här. Tack för att du kom.”

Kvinnan satt med täckjackan på i hallen. Vattnet hade 
redan gått. De fick ett kuvert med taxi-pengar och lite till. 
Sedan hade jag blivit ensam med barnen.

Först var alla vakna. De stora sprang runt och hoppade i 
soffan och sängarna, den lille bara grät. Nu sov de. Med 
kläderna på och inte i någon säng, men det var lugnt.

Familjen var papperslös. En hel del hade de hunnit berätta 
när jag var där första gången. Hur de hade flytt från en 
släkt som såg det som en stor skam att de blivit gravida 
utan att vara gifta. Hoten var väldokumenterade. De hade 
även letats upp i grannlandet dit de först tagit sig och fått 
fly ur ett brinnande hus. Då var flickan redan född.

De fortsatte till Sverige. Trodde på en framtid. Hoppades 
på en framtid. Han hade en akademisk utbildning inom 
ett fält där det råder stor brist här. Men det hade blivit nej, 
nej och åter nej. Den här typen av problem borde enligt 
svenska myndigheter deras hemland kunna hantera.

Men de vågade inte chansa.

Nu satt jag där i soffan. Klockan närmade sig halv fyra. Det 
är väl det här som kallas skuggsamhället, tänkte jag. En 
sliten lägenhet. I fönstret en adventsljusstake. Alla leksaker 
får plats i en låda. Ett examensbevis som inte får bli använt. 
Tre små syskon med lockigt hår. Vad skulle jag själv ha gjort 
i föräldrarnas situation?

Jag tänkte att jag nog kan behöva lite sömn jag också, så 
jag kröp ner i dubbelsängen. I deras lakan. Någon gång 
kom barnen efter. Jag minns att det blev lite trångt, men 
det gick bra.

När jag vaknade vid sju hade jag fått ett sms. Josef var född.

Josef - en julberättelse

Eva Erlandsson
Pastor och verksamhetsledare  

för Gatukyrkan

Konst till förmån för Räddningsmissionen
Konstnärerna Hanna Ekegren och Karolina Palmér har 
tillsammans skapat sin tredje målning ett fång av värme, till 
förmån för Räddningsmissionen. Motivet handlar om att stötta 
och finnas där när livet känns tungt, både genom praktisk 
handling och med ord. Målningen kommer att auktioneras 
ut genom Hanna och Karolinas kanaler, och pengarna går 
till Räddningsmissionens sociala arbete. Tavlan finns att se i 
lobbyn på Hotell Gothia Towers.  

Stort tack Hanna och Karolina för ert engagemang  
och ert vackra bidrag! 
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”Det kunde lika gärna varit jag” 
TEXT: OLIVIA MALAZA  / FOTO: SANDRA MALMTOFT

På bordet framför Ari står en extra stor 
kopp kaffe med skummad mjölk. När 
Ari börjar berätta om sin bakgrund går 
det inte att ta miste på kärleken till 
Norrköping, dit han åker med jämna 
mellanrum för att hälsa på sin gamla 
barndomskärlek, numera flickvän och 
även sin mamma. Trots att han varit 
bosatt i Göteborg sedan många år 
tillbaka, skiner den östgötska dialekten 
igenom och varvas med skönt 
avslappnad göteborgska.  

Nu för tiden bär Ari alltid med sig en bit 
av Norrköping i bakfickan.  

– Kolla på mitt namn, säger Ari och 

visar sitt körkort. Jag ansökte om att 
få ta Peking i mellannamn. Och jag 
fick det. De har ju kallat mig för Peking 
sedan jag bodde här nere i Göteborg 
första gången. När jag var riktigt ung. 
(Norrköping kallas för Peking, som 
betyder den norra staden.) 

Ari lutar sig tillbaka i fåtöljen och 
berättar att första gången han kom 
i kontakt med Räddningsmissionen 
var redan 2008, när han var med som 
fältarbetare.  

-Jag fick möjlighet att komma in och 
vara vikarie under några år, samtidigt 
som jag jobbade på en flyttfirma.  

Sedan dess har han haft varierande 
uppdrag inom organisationen 
och arbetar nu på Ability som 
behandlingsassistent och som 
fastighetsskötare. Ability är ett 
akutboende som tar emot deltagare 
från 21 år med omfattande psykosocial 
problematik, missbruk, beroende och/
eller samsjuklighet.  
 
-Vi tar emot personer som blir utkastade 
från andra ställen på grund av hot eller 
våld, för att de missbrukar eller på  
annat sätt bryter mot reglerna. Vi har 
egentligen bara en regel, vi tolererar inget 
våld, säger Ari med eftertryck. Det är låg 
tröskel och vi har inget krav på drogfrihet. 

Ari berättar att de boende brukar stanna hyfsat länge. 
Allt ifrån tre till fyra månader, upp till ett år ungefär. 
På Ability hjälper vi till med kontakt med socialen, 
kriminalvården och beroendemottagningen. Vi hjälper 
också till med läkarbesök och andra praktiska saker 
som de boende ofta inte riktigt klarar av.  
 

En trasslig uppväxt

Vi börjar prata om Aris barndom.

-Jag kom till Sverige som sexåring. Min mamma skiljde 
sig från min pappa och gifte sig med en finsk man. Vi 
flyttade till Norrköping hösten 1970. Jag hamnade i 
massa dåliga sammanhang, fick mycket stryk och var 
föremål för många utredningar redan som sjuåring. 
Jag tände eld på några fastigheter i Norrköping, några 
rivningskåkar. Och jag åkte dit för det och blev inlåst, 
säger Ari med allvar i rösten.  

När Ari beskriver sin uppväxt blir det tydligt att den 
präglats av många förbud och att han varit som han 
själv uttrycker det, en udda figur. 

-Jag passade inte in i skolan. Jag var inte mobbad 
direkt men jag var väl utsatt och hamnade ofta i en del 
jobbiga situationer, i och för sig. 

-När jag var tio fick jag inte lov att vara ute efter 
klockan fem. När jag var 14 fick jag inte vara ute efter 
sju. Vi hade ingen tv, jag fick inte ta hem kompisar och 
jag fick inte gå hem till kompisar. Ja det var mycket 
förbud.  

Som fjortonåring fick han nog och slog sig loss 
hemifrån. Han blev placerad i flera familjehem och 
ungefär två år senare tog missbruket fart.  

-När jag var 16 så blev det mycket. Vi gjorde inbrott 
och jag började dricka alkohol regelbundet. Sedan fick 
jag min första lägenhet och jag klarade väl inte av att 
hantera det heller. Det har varit jättemånga turer. När 
jag var 17 började jag med amfetamin och höll på med 
det i 25 år. Där emellan fick jag tre barn och det var in 
och ut på kåken. Vi flyttade fram och tillbaka mellan 
Norrköping och Göteborg men ingenting hjälpte. 

”De boende är ganska upptagna med sitt.  
Att sova, äta eller missbruka, tyvärr.”

Det är tydligt att Ari vet vad han pratar om. Trots att 
hans röst är stadig märks det att den här perioden i 
hans liv varit tuff.  

-Det är svårt att förstå hur liten världen är för den som 
missbrukar. Man lever som i en dimma där allt kretsar 
kring drogerna och jakten på nästa rus, förklarar han. 

Ari berättar vidare om livet på Ability. För de boende 
som orkar och vill erbjuds det fritidsaktiviteter, även om 
de oftast inte är särskilt intresserade. 

Ari Peking  
Skov-Hansen
Bor: Lägenhet vid Ramberget 

Familj: 3 barn, flickvän i Norrköping 

Åker: Harley Davidson Ultra Limited 2021 

           114 kubiktum (ca 140 hk) Ari Peking Skov Hansen är behandlingsassistent på det sociala stödboendet Ability. Efter 
25 år av missbruk vet han om någon vad det innebär att göra en lång resa och att förändring 

måste komma inifrån. I arbetet på Ability har han kunnat dra nytta av dessa erfarenheter. 

-Det kunde ju lika gärna ha varit jag, säger han.  
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Önskelista 

 

Ge bort en julklapp som gör skillnad!  
Swisha din gåva till 900 44 41 och märk betalningen 

med den julklapp du ger bort. 

Du kan också scanna QR-koderna med swish-appen.

Tack för din gåva!

Betala med Swish

123-900 44 41 

10 grötfrukostar

10 grötfrukostar 

200 kr

Betala med Swish

123-900 44 41 

Vinterkläder

Vinterkläder

450 kr

Betala med Swish

123-900 44 41 

Hygienpaket

Hygienpaket 

150 kr

Betala med Swish

123-900 44 41 

Jultallrik

Jultallrik 

100 kr

Betala med Swish

123-900 44 41 

En säng för natten

En säng för natten

600 kr

Betala med Swish

123-900 44 41 

Alla julklappar

Alla julklappar

1500 kr

-De är ganska upptagna med sitt. Att 
sova, äta eller missbruka, tyvärr. 
 
Ari berättar att arbetet är meningsfullt 
och präglas av stora kontraster, glädje 
och tragedi om vartannat. 

-Jag har varit med om flera dödsfall. 
Jag hittade ju en död i lägenheten 
med heroinsprutan i handen, men 
det är sådant man får räkna med. Det 
kommer att hända igen, det gäller att 
ha den beredskapen bara. Samtidigt 
har vi många som har bott hos oss 
och som har blivit drogfria och som 
har jobb. Och de har ett helt fantastiskt 
liv. Flera av dem har flyttat till egna 
lägenheter. De kanske inte är helt 
drogfria, men de har i alla fall ett bättre 
liv än vad de hade innan de kom till oss.   

I samtalet med Ari blir det tydligt 
att viljan till förändring måste 
komma inifrån. Det är först när 
den motivationen infinner sig som 
resan mot en annan verklighet kan 
börja, menar han. På vägen mot 
tillfrisknande har medlemskapet i 
motorcykelklubben ARM (Association 
for Recovering Motorcyclists) spelat en 
viktig roll i Aris liv. Ett av kraven för att 
få vara med är nämligen att man har 
ett program för tillfrisknande. Och en 
motorcykel.  

-Ja precis. Vi gör många utflykter och 
hälsar på andra ARM-klubbar i landet 
och även utomlands. Klubben betyder 
jättemycket. Det är en tajt gemenskap, 
man håller varandra ansvariga och 
hjälper varandra att hålla sig nyktra. 
  

Nykterhet är en färskvara

Ari förklarar sedan att vara nykter 
och drogfri är en ständigt pågående 
process och att det är en självklarhet 
att fortsätta gå på möten. 

-Beroendesjukdomen är ju någonting 
som finns med en hela tiden. Nykterhet 
är en färskvara, man måste hålla sig 
uppdaterad med goda rutiner, annars 
tappar man den mentala spänsten. 
Och så har vi ett uttryck, att en ensam 
beroende är i dåligt sällskap, säger Ari 

bestämt. Det finns inget som heter före 
detta missbrukare. Den dagen man 
kallar sig det är man illa ute.  
Efter nästan 20 år som drogfri, är det 
hoppfullt att höra hur Ari drar nytta av 
sina erfarenheter och det blir tydligt att 
han gjort en otrolig resa. 

-Ja det är ju igenkänningsfaktor som 
bidrar till trovärdighet. Det är många 
som anförtror sig till mig och vi kan ha 
väldigt förtroliga samtal, motiverande 
samtal. Sedan är det ju inte alltid att 
det leder någonstans, men det är ju 
ändå att man bygger en relation med 
de boende.  

Samtalet går mot sitt slut och Ari 
berättar om julen på Ability. 

-Julen är ju en högtid som kan 
vara fruktansvärt jobbig för en del 
människor. Totalt traumatisk. Vi 
kommer att ha en julmiddag på Ability, 
det har vi alltid men man måste inte 
göra för stor affär av allting.  

-Jag är så väldigt tacksam för att ha 
tagit mig ur mitt eget missbruk. Man 
blir lite ödmjuk. Det är så lätt att känna 
sig förmer bara för att det går bra, det 
måste man komma ihåg. Det kunde 
ju lika gärna ha varit jag. Det var ju jag 
förut, avslutar Ari. 

”En ensam 
beroende 
är i dåligt 
sällskap
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Tisdagskväll hos Gatukyrkan
TEXT: JOCKE LUNDELL  / FOTO: SANDRA MALMTOFT

Klockan är fem och det är en 
timme kvar innan soppmässan i 
Majornakyrkan börjar. I köket i kyrkans 
nedervåning sitter kvällens volontärer 
i en stor ring tillsammans med 
Räddningsmissionens pastorer Eva 
Erlandsson och Johannes Wedham. 
Kvällen gås igenom och uppgifter 
delas ut. Någon ska hälla upp soppa, 
någon ska dela ut mackor. Det finns 
också plats för personliga frågor och 
funderingar. Samlingen avslutas i bön. 

Varje tisdag kl. 18.00 firar 
Räddningsmissionens gatukyrka 
soppmässa i församlingsvåningen i 
Majornakyrkan vid Chapmans Torg. 
Det är en enkel nattvardsgudstjänst 
som avslutas med soppa och smörgås 
som lagas i köket intill. 

Soppmässan är välbesökt och 
gästerna droppar in i en strid ström 
och tar plats runt borden. Det är fint 
dukat på varje plats med servetter, 
bestick och glas.  

På borden ligger också sånghäften och 
agendor för mässan.  

 – Här kan man vara sig själv, säger 
Mattias, en av kvällens volontärer i 
köket. Här fångas varje människa upp 
på ett bra sätt, menar han.  

Mattias har tidigare jobbat med grafisk 
design på reklambyrå och som frilans. 
Men sjukdomar vände livet upp och ner 
för honom.  

– Vi delar livet mellan smörgåsarna, 
förklarar han. Du känner att du är som 
en tråd i en stor väv.  

Idag har kvällens kockar Eva och Maria 
fått råvaror i form av purjolök från 
soppmässans egen grönsaksleverantör 
Sixten, som också är trogen volontär på 
soppmässorna. 

– Jag har en liten kolonilott där jag 
odlar olika grönsaker och några gånger 
om året tar jag med färska råvaror hit, 

berättar han stolt. Du vet, jag är en 
gammal bondson och gillar det här 
med att odla.  

En trogen volontär som har jobbat  
som kock och går runt i sitt förkläde 
och pratar med gästerna.  

– Jag älskar att laga mat, säger han. 
Och jag gillar det här stället, det är  
bra lokaler här, de passar oss perfekt. 

 Efter att nästintill alla platser blivit 
upptagna hälsar Eva alla välkomna 
och berättar om hur kvällen är upplagd 
och vilka som medverkar. Johannes 
kommer att hålla i en betraktelse och 
Bosse är veckans musikaliska gäst och 
ska leda sången. Sorlet tystnar snabbt 
och atmosfären i rummet är påtagligt 
öppen och varm. Mässan är enkel och 
avslappnad och Bosse börjar med att 
sjunga ”Tillåtelsens kapell” och texten 
kunde inte passa bättre. ”Här får jag 
vara den jag drömt att vara. Här får jag 
vara som jag är.” 

Dagens tema är Johannes döparen och 
innan pastor Johannes ska berätta om 
sin namne tänder han ett ljus. En gäst 
skyndar fram med en cigarettändare när 
tändstickorna går av och ljuset inte vill 
tändas.    

När det ges tillfälle för alla att komma 
fram och tända egna ljus bildas snabbt 
en kö genom lokalen. Det viskas lite 
kring borden, men alla tycks följa med 
i det som sägs och görs framme på 
scenen. Och blir det för surrigt kring ett 
bord är det någon som hyschar. 

Johannes berättar att det är dags för 
bön och frågar gästerna om det finns 
några särskilda böneämnen. En handfull 
händer räcks upp och böneämnena 
nämns högt, ett och ett. Vi ber för 
människor i fattigdom och hemlöshet, 
en väns operation och konflikten i 
Mellanöstern.  

Bosse avslutar med Höstvisa och den 
som vill får vara med och sjunga i 
refrängen. ”Skynda dig älskade, skynda 
att älska, dagarna mörknar minut för 
minut.” 

Efter gudstjänsten ges tydliga 
instruktioner om hur serveringen går 
till. Soppa och smörgås serveras vid 

borden. En portion först, sedan kanske 
en till. Kaffe hämtar man själv.  

 Surret tar fart igen. Volontärerna 
går runt och serverar rykande färsk 
purjolökssoppa och smörgåsar. Vid 
ett bord intill väggen ligger flera 
mobiltelefoner på laddning.  

Zenitha är en trogen gäst på 
soppmässorna. 

– Jag känner tröst när jag kommer 
hit. Så är det fint att få lite varm mat 
också, säger hon och tar en tugga av sin 
smörgås. Och kanske upptäcka lite om 
Jesus. 

Soppmässan bytte lokal under hösten 
och huserar numera i Majornakyrkan. 
Eva Erlandsson är uppenbart nöjd med 
den nya adressen. 

”Du känner 
att du är 
som en tråd  
i en stor väv.

– Det är så bra här. Vi har plats för fler 
utan att det blir trångt och vi har nära till 
köket, förklarar hon. Under hösten har 
jag bokat in några körer som ska komma 
hit och leda musiken, det känns fint. 

Några gäster dröjer sig kvar och vill 
gärna prata med Eva och Johannes. 
Volontärerna dukar av och städar undan 
i köket. Någon får en extra macka att ta 
med hem. 

– Tack. Vi ses nästa vecka! 

Räddningsmissionens pastorer Eva 
Erlandsson och Johannes Wedham. 
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Inom Agora, vårt 
arbete för kvinnor i utsatthet, 

kommer vi dela ut julklappar och 
bjuda på julmat. Förra året hade vi 

till och med en jultomte som delade 
ut paketen. Högst upp på mångas 

önskelista står presentkort på mat. Det 
är många familjer som har mycket 

svårt att få pengarna att räcka 
under julhelgen.

 
Solrosen anordnar 

sin årliga julfest för barn och 
familjer med en frihetsberövad 

familjemedlem. Det brukar komma 
hundratals förväntansfulla gäster. För en 

del barn kan det vara i samband med jul som 
man får veta att en förälder är frihetsberövad, 

för andra blir det en påminnelse om att en 
familjemedlem saknas och för några kan 

förälderns frihetsberövade innebära en lugn 
jul. Vår förhoppning är att julfesten kan 
bidra med gemenskap, fina minnen och 

en känsla av att inte vara ensam i en 
många gånger svår situation. 

Julfirande på 

Räddningsmissionen

Julen är ofta en extra jobbig tid för människor i utsatthet.  

Vi på Räddningsmissionen gör därför vårt yttersta för att 

skapa de bästa förutsättningarna för att alla vi möter ska 

få en riktigt god jul.

På anvisningsboendet 
Lillekärr bor ukrainska flyktingar 

som lämnat sina familjer, män, bröder 
och söner för att fly till en tryggare plats. 

Här handlar julfirandet mycket om att mitt 
i all inre stress och oro skapa förutsättningar 
för att de boende ska kunna känna julefrid. 

Därför är själva resan till julafton viktig, med 
julpyssel, pyntande, bakning och att klä granen. 

Allt för att skapa positiva minnen. På julafton 
kommer det att serveras glögg, pepparkakor 

och jullunch. Det ryktas även att tomten 
redan är bokad för att skapa ännu en 

magisk jul på Lillekärr.  

Julen är en laddad tid 
för människor i hemlöshet. På 

många sätt påminner det om familjen 
som inte finns eller det julpyntade 

hemmet man inte har. Trots det har vi 
sedan femton år tillbaka en riktig julfest 

med bordsservering och julklappsutdelning 
för våra gäster på Frukostcafé Vasa. Festen 
har blivit något av en tradition och många 

av våra gäster frågar efter den redan 
i oktober. Det enkla julfirandet får 

betyda väldigt mycket för den som 
inget har. 
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TACK FÖRETAGSVÄNNER!
Att arbeta med social hållbarhet blir viktigare och viktigare för alla företag.  

Ett företagsengagemang är också ett bra sätt att samla anställda kring en gemensam fråga.  
Som företagsvän kan man skänka pengar eller varor, bidra med sin kompetens eller tid.

STRATEGISKA PARTNERS

FÖRETAGSVÄNNER GULD  Akuro AB   •   Amring   •   Bergman&Höök   •   BRA Bygg   •  Cellmark AB      
FM reklam AB   •   Göteborgs Hamn AB   •   Hansen Event & Conference
Husvärden L Larsson Co   •   Manifest PR   •   Monocl AB/Definitive Healthcare     
ScanFast   •   Svenska Mässan Gothia Towers AB 

FÖRETAGSVÄNNER SILVER  BBO Sweden AB   •   Blue Systems   •   Borås Djurpark   •   Coreco AB       
Donsötank Rederi AB   •   Ektank AB   •   Jamone2 AB   •   Lundin Revisionsbyrå
Luxlight Skandinavien AB   •   Länsförsäkringar Älvsborg   •   Metabolt Center 
Platzer Fastigheter AB   •   Reachlog AB   •   SecuDemi AB   •   Signmax AB       
Sileo Kapital AB   •   Tingstad Papper AB   •   Topline AB      

FÖRETAGSVÄNNER BRONS  Ahlma Fiskeri AB   •   Aktiebolaget Anders Westerlind   •   Assmundsons Golv 
Astrid Fiske AB   •   Coldforce AB   •   Erkesby Consulting AB   •   Ferm & Lundberg AB   
Fiskeri AB Ginneton   •   Fjällmans Begravning AB   •   Gymkompaniet  
Göfast Gruppen AB   •   Havstenssunds Ostron AB   •   Kjellberg & Möller AB   
Klädesholmen Seafood AB   •   Liljewall arkitekter AB   •   Lindfors Arkitektkontor      
Majornas Grafiska   •   Mileway Sweden AB   •   NextFit Restaurang AB
Nordstans Marknadsledning HB   •   Näsets Båtvarv   •   Peter Skoglund Assistans AB
Proprius Förvaltning AB   •   Sirius Shipping   •   Skyltmaxhuset AB
Slottskogens Vandrarhem   •   Spik Studios Sweden AB
Svenska Orient Linien AB/SOL   •   Taltrasten AB   •   TMP Media Group AB
Tärntank ship Management AB   •   UEB Fastigheter   •   Vinga Ship Management AB

sätt att
stödja oss4

Ge en testamentegåva 
Att skriva in Räddningsmissionen i ditt 
testamente är att hjälpa oss hjälpa andra. 
I framtiden. En perfekt möjlighet för dig 
att låta ditt engagemang och din goda 
vilja leva vidare. Det är något alla kan göra, 
även om du inte har möjlighet att ge en 
gåva idag. Vi hjälper dig att upprätta ett 
testamente. Läs mer på  
raddningsmissionen.se/testamente

Ge en aktiegåva 
Du vet väl om att du också kan skänka en 
aktiegåva till Räddningsmissionen? Genom 
att skänka rätten till utdelning från dina 
aktier till Räddningsmissionens arbete, 
betalar varken du eller vi någon kapitalskatt 
på utdelningen. Läs mer på  
raddningsmissionen.se/aktiegåva

3

4

1 Engångsgåva 

Swish: 900 44 41
Postgiro: 90 04 44-1
Bankgiro: 900-4441

2 Månadsgivande 
Ett månadsgivande betyder att mesta 
möjliga del av din gåva går direkt till vårt 
sociala arbete. Läs mer på 
raddningsmissionen.se/manadsgivare

FÖRETAGSVÄNNER
MATRÄTT

 Ahlströms konditori   •   Almondy 

Arla Falkenberg   •   Aviko   •   Axfood

Bakat   •   Bic Nordic AB

Brödernas delikatesser

Cederleufssvenheimers

Cloetta   •   Dafgård   •   Dagab

Dalma   •   Dfds   •    Diluca

Easy Fairs   •   Essity   •   Estrella

Fazer   •   Fcbsweden   •   Frigoscandia

Gastro Import   •   Göteborgs Fryshus 

Grönagårdar   •   Grönsakshallen

Hemköp  •   Klädesholmen   •   Liba 

Liseberg AB   •   Ljusgårda   •   Mars

Martin&Servera   •   Matkompaniet

MR Cake   •   Oatly   •   Orklafoods 

Paulig   •   Polfärskt   •   Pågen 

Rybrinks   •   Segers   •   Spendrups 

Tingstad Papper AB   •   Triumfglass

Upfield   •   Valuebooster   •   Willys AB

BLI FÖRETAGSVÄN! 
Är du intresserad av ett samarbete och vill ha  

information om vad det innebär att vara  
företagsvän till Räddningsmissionen? 

Välkommen att kontakta oss!

Johanna Salenfalk 
johanna.salenfalk@raddningsmissionen.se
0721-45 42 28

Ulica Timborn
ulrica.timborn@raddningsmissionen.se
0721-45 42 22

Anna Zetterberg
Partneransvarig MatRätt
anna.zetterberg@raddningsmissionen.se
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Var någons ljus i mörkret.
Swisha till 900 44 41 och stötta vårt sociala arbete 

Tack för din gåva!

Vägen mot ett hem kan vara mörk och svår. Tack vare dig kan vi 
lysa upp stigen och se till att fler får komma in i värmen i vinter.

Betala med Swish

123-900 44 41 

DN4 annons baksida


